

命令模式

List [pattern] [/PRINT]

Lists the contents of all matching macro commands (screen only).

屏幕显示相匹配的所有宏命令的内容。

参数说明

pattern

Restricts list to only macro commands with names matching pattern, which may include wildcard (* and ?) characters. If omitted, all macros are listed.

宏命令名称的匹配方式，可能包含通配符(* and ?)，如果省略，会列出所有的宏命令。

/PRINT

Causes listings to appear on any current output file rather than the screen.

导致列表显示在任何当前输出文件而不是屏幕上。

Operation

操作

The contents (body) of macro command name are shown.

显示指定宏命令的内容。

Display Output

显示输出

The contents of the indicated macro(s) are displayed on the screen unless the /PRINT parameter is present. Alternatively, the WRITE (MACRO) command can be used to list macros to a file, which can then be sent to an open report using the VIEW command.

除非/PRINT 出现，屏幕显示指定宏命令的内容。WRITE (MACRO)命令可以将宏命令储存到文件，利用 VIEW 命令可以将此文件发送到打开的报告。

Nondisplay Output:

无显示输出

none.

无

Examples

样例

Listing the contents of one macro command:

显示指定宏命令的内容。

```
LIST MYMAC
```

Including the contents of a macro command in the report:

在报表中包含宏命令的内容。

LIST MYMAC /PRINT

Listing all macros whose names start with "T":

显示名称以 T 开头的所有宏命令。

LIST T*

Listing all macro commands:

显示所有的宏命令。

LIST